

# Huaxia South Chinese School Weekly News

## Feb. 02, 2017

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

各位新年好！本周六我们又将在学校欢聚，祝福大家新年万事如意！心想事成！

请大家登录我们的网站，上面有更多的春节活动照片和有用的信息。谢谢王剑和林晓风。

下面是本周的新闻：

1. 订购 20 周年庆画册和已经付款的家长本周六可以在家长值班桌子领取画册。也欢迎大家来翻阅孩子们的作品。
2. 节目册中有各个班级的集体照，如果还有人需要，也可以到家长值班桌子领取。
3. 成人学员还没有领取礼包的，可以到家长值班桌领取。中文课学员还没有领到礼包的，请到办公室领取。
4. 在我们勤劳美丽经验丰富的汪杰副教务长和老师的带领下，感谢陈杰老师和孙玉珠老师的大力支持、感谢几位家长的鼎力相帮。我校四——九年級的壁报比赛进行的非常顺利。为了避开校庆和春节活动，学校选择本星期公布比赛结果：

第一名：	刘博闻	刘嘉懿	李天宁
第二名：	(1) 汪俊闻	陈睿宁	肖璟瑶
	(2) 林子析	刘致远	赵智博
第三名：	赵煦之	谢来瑞	Pan Jia Chen 张欣然

祝贺各位获奖同学！感谢各位学生家长的大力支持！

5. 4 月份的总校将有中文辩论比赛。报名将从本周起，4-6 年级一个队（6 人+替补），7-9 年级一个队（6 人+替补）。请大家向自己的老师报名。

辩论主题：正 - 学生压力大利于成才，反- 学生压力大不利于成才

6. 本周高中在高中有捐血活动，感兴趣的家长可以去参与。详情请见附件。

7. 本周讲座：

讲座：青少年电脑科学教育

- 中小学生学习电脑科学有哪些优势和机会?
- 如何充分发挥优势，利用机会为大学教育做好准备?

时间： 2017 年 2 月 4 日下午 1: 45-3: 15

地点：南部中文学校，A102 教室 (Marlboro High School, 95 North Main Street, Marlboro, NJ 07746)

演讲人：翰松博士，凯博电脑教育 (KTByte Computer Science Academy, [<http://www.ktbyte.com>]/www.ktbyte.com)

凯博电脑教育位于波士顿郊区莱克星顿镇，从事中小学生学习电脑科学教育近五年。课程从电脑基础到 Java 编程，及若干高级课程。凯博的学生得益于电脑科学教育，在 AP 电脑科学考试，电脑奥林匹克竞赛，团队领导，社区服务，大学申请等方面，取得了优异的成绩。欢迎家长和学生前来分享信息和经验。

就是这些了，让我们心怀诗和远方，继续忙碌并快乐着！ :)

南部中文学校的家庭们，我们本周六见。祝大家周末好！

叶晶

华夏南部中文学校校长

2017 年 2 月 2 日

Hello Huaxia Students, teachers, and Parents,

Happy New Year! Wish you a wonderful and prosperous rooster year!

Please check our website for more pictures and information for 20th anniversary. Thanks to XiaoFeng and Jeff!

Here's this week's news:

1. Please pick up the HuaXia South Gallery book at PTA desk, if you booked and paid for the book.
2. If you need more program books which including the classroom picture, please come to the PTA desk.
3. For adult students and culture class only students, please pick up your new year gift bag at PTA desk if you haven't get one. For language class students, please check with the office if you haven't got the bag.

4. Thanks our Vice Dean and teacher Wang Jie, thanks teacher Chen Jie and Sun Yuzhu, and thanks for the help from some parents. The Chinese Idioms Drawing Contest is a great success. The result are as below:

First Place: 刘博闻 刘嘉懿 李天宁

Second Place: (1) 汪俊闻 陈睿宁 肖璟瑶

(2) 林子析 刘致远 赵智博

Third Place: 赵煦之 谢来瑞 Pan Jia Chen 张欣然

Thanks for your participant, you are all the best!

5. Huaxia Headquarter annually Chinese debate competition will be hold on April. There will be one team for Grade 4-6, and one team for Grade 7-9. Please let your teacher know if you are interested in.

Debate topic: Whether pressure is good for success

6. Marlboro high school has Blood Drive this Saturday until 3PM at cafeteria, if you are interested, please see attachment for more details.

7. This week's seminar: Computer Science Education for Young Students

- What opportunities do students have as they learn computer science when they are in middle and high school?
- How can they take advantage of the opportunities to prepare for the success of college education?

Time: Feb. 4, 2017, 1:45-3:15 pm

Place: HX South Chinese School, Classroom A102 (Marlboro High School, 95 North Main Street, Marlboro, NJ 07746)

Speaker: Hans Po, PhD, KTByte Computer Science Academy ([www.ktbyte.com](http://www.ktbyte.com))

KTByte Computer Science Academy is located in Lexington, MA. It has been devoted to computer science education for young students (8-18) since 2012. KTByte offers an extended curriculum from computing fundamentals to Java programming and more advanced courses. Many of KTByte students have been successful in AP computer science exam, USA Computing Olympiad competition, science research, team leadership, community service and college application. This seminar will bring parents and students an opportunity to share the information.

Looking forward to see you all this Saturday!

With Warm Regards,

Joyce Chau

HX South Chinese School Principal

2/2/2017